

THE WOOLLY

SIMPLY DELICIOUS



@twinlakesfrance23



@twin_lakes_france

[eng]

Follow us on Social media to keep up to date with our restaurant, events and important information

ENTRÉE

Onion rings (v)	5.00
Chicken Wings (7) <i>Served with BBQ sauce</i>	8.00
Chicken Strips (4) <i>Served with garlic mayonnaise</i>	7.50
Fish Nuggets (v) <i>Served with tarter sauce</i>	7.00
Camembert Bites (7) (v)	7.00
Humus & Vegetable Sticks (v)	7.00
Chips (v)	4.50

Charcuterie Platter

A sharing platter of cured meats, crispy camembert bites, creamy hummus and tasty accompaniments by the lake. 15.00

The Woolly's Sharing Basket

Enjoy our Sharing Basket, a delightful medley of crispy chicken strips, golden fish nuggets, potato wedges and delicious onion rings. Perfect for group snacking or as a meal for one! 15.00

Fish & Chips (v) 17.50

Indulge in our celebrated Fish and Chips, a dish that has earned its fame through every crispy, golden bite. At the heart of this beloved classic is our homemade beer-battered fish, carefully prepared to achieve the perfect balance of flavours. Served with a side of chips, mushy peas and our tangy tartar sauce.

Jumbo Battered Sausage & Chips 12.00

Chicken Burger & Chips 15.00

The ultimate comfort food with our crispy chicken burger. Featuring succulent crispy chicken nestled in a soft, fluffy bread bun. Accompanied by a fresh, crisp salad and a rich, creamy garlic mayonnaise sauce. Served alongside a generous portion of golden, crispy chips and coleslaw.

Chicken Strips (5) & Chips 14.00

FROM THE GRILL

Entrecote Steak 21.00
Succulent entrecôte steak, expertly grilled to your preferred taste, accompanied by chips, salad & onion rings.
+ Roquefort Sauce 2.00
+ Garlic Butter 2.00

Classic Burger 15.00
Indulge in our 150g Angus burger, nestled within a brioche bun, complemented by a crisp, fresh salad and our signature burger sauce, coleslaw & chips. +cheese 1.00

The Big Dada Burger 18.50
Enjoy in a 150g Angus beef burger, layered with crispy bacon, melted cheese, onion rings & our signature burger sauce, all nestled within a brioche bun. Served with coleslaw & chips.

Falafel Wrap (v) 15.00
Crispy golden falafel wrapped in a soft tortilla with fresh salad served with a generous portion of golden, crispy chips. A delicious vegetarian favourite that's packed with flavour and perfect for lunch or dinner.

Halloumi Burger (v) 15.00
Savor our delicious Halloumi Burger, featuring grilled halloumi cheese, fresh salad, and garlic sauce, served with chips and coleslaw for a delightful vegetarian treat.

Chicken Wings (8) & Chips 14.00
Served with BBQ sauce

The Woolly's Chicken Tandoori 16.00
Creamy tandoori chicken cooked in a rich, lightly spiced sauce, served with fluffy rice and a crisp poppadom. A comforting dish with a perfect balance of warmth and flavour.

Vegetarian Lasagne (V) 15.00
Layers of roasted vegetables, rich tomato sauce, and creamy béchamel, baked to perfection and served with a fresh side salad. A hearty, comforting vegetarian classic.

Twin Lakes Chicken & Bacon Salad 15.00
A fresh salad topped with tender chicken, crispy bacon, and crunchy croutons. Choose between blue cheese or cheddar for the perfect finishing touch.

Add Colslaw to your meal for an extra 2.00

SPECIALS

Plat du Jour

Salad

See our specials board for more details

FOOD ALLERGY? (v) vegetarian

No problem!

Please make us aware of your allergy and ask us for our allergy menu

THE WOOLLY

TOUT SIMPLEMENT DÉLICIEUX



@twinlakesfrance23



@twin_lakes_france

[fr]

Suivez-nous sur les réseaux sociaux pour rester informé de notre restaurant, de nos événements et des informations importantes

ENTRÉE

Onion Rings (v)	5.00
Wings De Poulet (7) <i>Servi avec sauce BBQ</i>	8.00
Lanières de Poulet (4) <i>Servi avec mayonnaise à l'ail</i>	7.50
Nuggets de Poisson (v) <i>Servi avec sauce tartar</i>	7.00
Bouchées de Camembert Panées (7) (v)	7.00
Houmous et Bâtonnets de Légumes (v)	7.00
Frites (v)	4.50

Planche de Charcuterie

Une planche à partager composée de charcuteries, bouchées de camembert croustillantes, houmous crémeux et accompagnements gourmands au bord du lac.

The Woolly's Panier de Partage 15.00

Profitez de notre panier à partager, un délicieux mélange de lanières de poulet croustillantes, de nuggets de poisson doré, potatoes et de délicieuses onion rings. Parfait pour une collation en groupe ou comme repas individuel !

Fish & Chips (v) 17.50

Savourez notre célèbre Fish and Chips, un plat qui a gagné sa réputation à chaque bouchée crouillante et dorée. Au cœur de ce classique bien-aimé se trouve notre poisson maison battu à la bière, soigneusement préparé pour obtenir un équilibre parfait des saveurs. Servi avec des frites, une purée de pois et notre sauce tartare piquante.

Saucisses Panées et Frites 12.00

Burger au Poulet et Frites 15.00

Offrez-vous la nourriture réconfortante ultime avec notre burger au poulet croustillant. Avec un succulent poulet croustillant niché dans un petit pain moelleux. Accompagné d'une salade fraîche et croquante et d'une sauce mayonnaise à l'ail riche et crémeuse. Servi avec une généreuse portion de chips dorées et croustillantes de salade de chou crémeuse.

Lanières de Poulet et Frites (5) 14.00

FROM THE GRILL

Entrecôte 21.00

Succulente entrecôte, savamment grillée selon votre goût préféré, accompagnée de frites, de salade et onion rings.

+ Sauce Roquefort 2.00

+ Beurre à l'ail 2.00

Burger Classique 15.00

Régalez-vous avec notre hamburger Angus de 150 g, niché dans un pain brioché toasté, accompagné d'une salade fraîche et croquante, de notre sauce pour hamburger et salade de chou de frites.

Cheeseburger au Bacon 18.50

Savourez-le dans un hamburger au bœuf Angus de 150 g, garni de bacon croustillant, de fromage fondu, onion rings et de notre sauce pour hamburger, le tout niché dans un pain brioché grillé. Servi avec salade de chou et des frites.

Falafel Wrap (v) 16.00

Falafels croustillants et dorés, enveloppés dans une tortilla moelleuse avec une salade fraîche, accompagnés d'une généreuse portion de frites dorées et croustillantes. Un délicieux plat végétarien, riche en saveurs, parfait pour le déjeuner ou le dîner.

Halloumi Burger (v) 15.00

Savourez notre délicieux burger Halloumi, composé de fromage Halloumi grillé, de salade fraîche et de sauce à l'ail, servi avec des frites et de la salade de chou pour un délicieux plaisir végétarien. Veuillez noter qu'il n'y a pas de viande dans ce burger.

Wings de Poulet (8) et Frites 14.00

Servi avec une sauce au sauce BBQ

The Woolly's Poulet tandoori 16.00

Poulet tandoori crémeux cuisiné dans une sauce riche et légèrement épicée, servi avec du riz moelleux et un poppadom croustillant. Un plat réconfortant offrant un parfait équilibre de saveurs et de douceur.

Lasagne Végétarienne (V) 15.00

Couches de légumes rôtis, sauce tomate riche et béchamel crémeuse, gratinées au four et servies avec une salade fraîche. Un grand classique végétarien, copieux et réconfortant.

Twin Lakes Salade Poulet & Bacon 15.00

Une salade fraîche garnie de poulet tendre, de bacon croustillant et de croûtons croquants. Choisissez entre fromage bleu ou cheddar pour la touche finale parfaite.

Ajoutez du coleslaw à votre repas pour 2,00 € supplémentaires.

SPECIALS

Plat du Jour

Salade

Consultez notre tableau des suggestions pour plus de détails.

ALLERGIE ALIMENTAIRE?

(v) vegetarian

Aucun problème!

Merci de nous faire part de votre allergie et de nous demander notre menu allergie.



DE LA FRITEUSE

Toute notre viande provient d'Europe

www.twinlakesfrance.com